



WELLINGTON COLLEGE
HANGZHOU
惠灵顿杭州校区

活动预告

Upcoming events



家长/监护人网络研讨会：4月19日周三（英国时间）

Parent/guardian webinars – Wednesday 19th April (UK time)

我们将为意向学生的家长提供两场网络研讨会。第一场研讨会的主题是牛津大学：家长指南，将分享牛津大学的背景，学生概况等信息，让您了解牛津大学是否适合您的孩子。请感兴趣的家长、监护人和相关支持人员点击[此处](#)报名。

We are offering two additional webinars aimed specifically at parents of prospective students. The first session, titled University of Oxford: A Parents' Guide, will explain some context around the University, information on student profiles, and the opportunity to see if Oxford is the right choice for their child. Please do encourage parents, guardians and supporters to sign up using the link [here](#).

家长/监护人网络研讨会 - 4月26日星期三（英国时间）

Parent/guardian webinars – Wednesday 26th April (UK time)

第二场家长研讨会上，我们将介绍申请详情，提供实用的建议，如家长和家庭如何支持孩子完成申请。请感兴趣的家长、监护人和相关支持人员点击[此处](#)报名。

The second in our series of parent webinars will focus in more detail on next steps in the application process and provide some practical advice on how parents and families can support their child when making their application. Please do encourage parents, guardians and supporters to sign up using the link [here](#).

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE
HANGZHOU
惠灵顿杭州校区



加入我们的互动分享会，讨论英国国王学院的夏校项目，了解今夏项目所含模块和申请方式，了解本校学生的生活。您还能与工作人员互动、提出疑问。

Join us for an interactive information session dedicated to King's Summer School Programmes. You will learn more about all modules offered this summer, how to apply, and generally about being a student at King's College London. There will be the opportunity to interact with members of staff and to ask questions.

日期：4月18日和5月16日

Date: 18 April and 16 May

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**